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Bestyrelsesmøde 

 

MØDEDATO 

15. marts 2021 

 

STED 

Teams 

 

DELTAGERE 

Malene, Katja, Ida, Rikke, Jannie, Kitt-Lisa, Rikke, Sanne, Michael og Annette 

 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse 

af dagsorden 

 - Dagsorden er godkendt 

2. Covid-19  Drøftelse af gradvis 

genåbning, test og 

nødundervisning.  

- Mange spor lige nu. 

- 0.-4. er i nødskema 

- 5.-9. online hjemme i nødundervisning. 

- 5.-8. inviteret ind til mindre 

trivselsgrupper. 

-5.-8. skal nu i skole én dag om ugen. 

- 9. skal i skole hver anden uge. 

- Nødboble i udskolingen fysisk på 

skolen. 

- SFO skal i sampasning i Påskeferien. 

- Beslutning om SFO er taget på 

kommuneniveau. 

- En del forældre er nervøse. 

- 14 børn er indskrevet til 0. kl. 

- Testning er en udfordring for 

forældrene. Der er bekymring for om 

testningen er effektiv og bliver brugt. 

- Dem der er i nødpasning dagligt på 

skolen kan gøre brug af 

testkapaciteterne. 

- Falck har været stabile. 

- Torsdag er Falck klar til at teste de 

børn, som er til undervisning og har 

samtykke. 

- Det forventes, at testningen torsdag 

forløber godt, det kræver dog, der er 

DATO 

14. marts 2021 

Kontakt 

Sagsansvarlig: 
Annette Bønlykke 
Gørlev Skole og Sejerø Skole og Børnehus 

Telefon, direkte: 58 85 51 86 

Kalundborg Kommune 
Kalundborgvej 8 
4281 Gørlev 
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koordinering og adgang til mundbind, 

når børnene står i kø. 

- Hvis det her fortsætter, at de store kun 

skal ind én gang om ugen, vil det være 

godt, at det meldes ud i god tid, så 

forældrene kan nå at teste børnene 

inden fremmøde. 

- Undervisningen tages seriøst i 6A. Stor 

ros til det. 

- Det kan også fornemmes, at børnene 

er ved at være trætte af at sidde ved 

computeren. Det er mange timer at 

sidde der. 

- Det er godt skolen har lagt vægt på en 

trivselsdag, den dag, hvor børnene skal 

ind på skolen. 

- Ved den nationale trivselsdag blev der 

brugt penge på busser, så de yngste 

kunne komme lidt væk. 

- Det er ligeledes et ønske for 

overbygningseleverne, men vi tænker, 

det er imod restriktionerne. 

- 9A er inde én uge og skal være 

hjemme én uge. 

- Bestyrelsen har rettet henvendelse til 

borgmesteren omkring manglende 

testkapacitet i Gørlev by. 

3. Regnskab Orientering v. Annette - Fra måned til måned holdes øje. 

- Så snart der er mulighed for det 

indkøbes der touchskærme til klasserne. 

- der holdes øje med indskrevne børn i 

Inklusionscenteret. 

- Regnskabet ser fornuftigt ud og vi kan 

glæde os over, at vi er i et år, hvor det 

kan lade sig gøre at investere i de ting, 

som vi trænger til.  

4. Ledig AKT-

stilling 

Orientering om etablering 

af ressourceteam og proces 

for ledig stilling v. Annette 

- AKT-pædagog er stoppet. Det betyder, 

at vi har en ledig stilling på skolen. 

- Vi har i et lille udvalg af interesserede 

lærere og pædagoger fra begge 

afdelinger set ind i, hvad behovet er. 

- Der er behov for at klasselæreren har 

tid til elevsamtaler. I kommende skoleår, 

vil vi se på forskellige indsatser. 

- Vi kan se på fagfordelingen, at vi 

kommer til at mangle en dansklærer til 

grundskolen. Vi ønsker derudover AKT-

kompetencer. 

I øjeblikket er der en kommunal 

forflyttelsesprocedure, som forflytter 
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matchende personale mellem de 

forskellige skoler, som har behov. 

Vi har brug for en læreruddannet AKT-

personale med dansk til indskolingen. 

- Lige nu dækkes AKT-indsatsen af 

klassepædagoger, som er skruet op i tid 

og indgår i 0.-3. kl. samt vikarer, som 

også indgår. 

- Vi må se, hvad der sker omkring 

stillingsopslaget. 

5. Fagligt 

niveau 

Drøftelse v. Ida - Et opmærksomhedspunkt omkring om 

det nu er engelsk de laver og ikke spiller 

spil. 

- Vi skal se, hvor meget vi kan begrænse 

de voksne i klasserne. Derfor har enkelte 

lærere været taget ud af klassen. Til 

gengæld har de fået en anden lærer. 

- Vigtigt de har de fag de skal selv om 

der er voksenskift. 

Der har været justeret på nødskemaet. 

- Der bliver fulgt op på om alt er, som 

det skal være. 

6. Principper Forsat proces m. revidering 

og ændret opsætning 

- Principperne har været delt ud og vi 

nåede en del sidste gang. 

- Vi vil gerne igennem dem, hvis der er 

tid. 

- Overbygningen har kigget på den del af 

principperne, som handler om 

undervisning. 

- Der bør måske sættes mere tid af på 

de kommende møder, da en del af dem 

er gamle. 

-Principper skubbes til næste møde. 

7. Gensidig 

orientering 

Formand 

Elevråd 

Medarbejderrepræsentanter 

Forældrerepræsentanter 

Skoleleder 

- Så snart det er muligt, skal elevrådet 

på banen igen. 

- Der er stor glæde ved at deltage i det 

fælles elevråd. De føler sig hørt af de 

ældre elever. 

- Godt med et elevrådsmøde på Teams. 

- Det kunne være godt, hvis elevrådet 

på skolen kunne mødes på Teams og 

vende deres indtryk af 

coronanedlukningen og i høj grad, hvad 

de har brug for, når I kommer tilbage. 

- Medarbejderne orienterer, at 

nødundervisningen opleves at forløbe 

godt. 

- De elever, der møder ind, opleves at 

være glade for det. 

- Vi håber snart det er slut og den 

almindelige hverdag kommer tilbage. 
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- Lærere og elever er trætte. 

- Vi er spændt på, hvordan eleverne vil 

opleve at være ude en hel dag. 

- Hvis ikke vejret tillader det, så aflyser 

vi - eller korter dagen af. 

- Fremmødet skal være udendørs. 

- Hvis der er nogen, som har ønsker til 

udearealer, så vil Rikke i bestyrelsen 

gerne være behjælpelig med fundraising. 

- Der bliver kigget på etablering af et 

udendørs køkken, en ny 100-meterbane, 

ny højdespringsstang og sand til graven. 

- Mail fra friluftsrådet kommer med 

interessant forslag, men det kræver et 

samarbejde med en forening. 

- Det fagfaglige prioriteres over UUV-

undervisningen i nødskemaet 0.-4. kl. 

- Planlægningen er godt i gang af det 

kommende skoleår. 

- Vi lægger os op ad det vejledende 

timetal og ser på, hvor de ekstra 

lektioner kan kanaliseres hen. 

- To tilbud på toiletter er indhentet 

omkring FIX det nu-puljen. 

- Alle toiletter bliver renoveret, herunder 

gulv og vægbeklædning skiftes, toiletter 

og vaske skiftes. Faldstamme 

inddækkes. Udslagsvasken på 1. flyttes, 

så det bliver et regulært elevtoilet. 

- Det bliver ikke så dyrt, så resten 

bruges på idrætsfaciliteter. 

- Der bliver ikke kigget på ventilation. 

- Lærernes toiletter kommer ikke med 

ind under renoveringen. 

- Renoveringsplan for skolen findes ikke 

- lige nu. 

8. Evt.   - Ingen punkter til evt. 

 


